

شركة **سوليرا** هي شركة عملها الأساسي هندسة وتوريد وتركيب الأعمال الكهروميكانيكية والبنية التحتية وأعمال التيار الخفيف وأعمال الطاقة المتجددة. وبما أننا جزء لا يتجزأ من المجتمع المصري. فإننا نؤمن بأن من أوائل مسؤولياتنا هي تقديم خدمات ذات جودة عالية والمحافظة على سلامة وصحة أفراد هذا المجتمع وكذلك حماية بيئتنا طبقاً للاتجاهات الاستراتيجية لشركتنا:

1. التطابق مع المتطلبات القانونية والتنظيمية والمواصفات العالمية والمحلية

2. الحفاظ على نظام إدارة الجودة والبيئة والسلامة والصحة المهنية وتطويره وتحسينه بشكل مستمر

وللنهوض بهذه المسؤوليات فإننا في حصلنا على شهادات الـ **ISO 9001:2015, ISO 45001:2018 & ISO 14001:2015** كما أننا نعمل جاهدين لكي نحتل موقع الريادة في مجالات الجودة والسلامة والصحة والأداء البيئي في خدمات المقاولات.

ونحن ملتزمون بأن نمارس وندير عملنا واضعين في مقدمة أهدافنا حماية بيئتنا وسلامة وصحة موظفينا والمقاولين والزائرين والوسط المحيط بمنتجاتنا. ونسعى لتحقيق هذا الهدف عن طريق القيام بتحديد الأخطار الكامنة ومحاولة إزالتها أو وضعها تحت السيطرة الكاملة.

تنشئ شركتنا الأهداف ومؤشرات قياس الأداء لقياس فعالية نظام إدارة الجودة والبيئة والسلامة والصحة المهنية طبقاً لسياق الشركة واتجاهاتها الاستراتيجية

نقوم بجميع أعمالنا بطريقة آمنة لعمالنا وزوارنا ومقاولينا، كما أننا ملتزمون بحماية البيئة من التلوث؛ ونتمسك بتطبيق قواعد السلامة والصحة المهنية والبيئة في الشركة واتباع القوانين واللوائح التنظيمية ومعايير الصناعة المحددة لذلك

تحديد وتقييم المخاطر واتخاذ الإجراءات وفقاً للتسلسل الهرمي للتحكم للحد من آثارها وتقليل الأحداث التي تضر بالبيئة والعمال والالتزام بمنع التلوث والحوادث من مصادرها

الحفاظ على استمرار وتحسين فعالية نظام إدارة الجودة والسلامة والصحة المهنية والبيئة وأدائه

يتم مراجعة سياسة السلامة والصحة المهنية والبيئة بشكل دوري لضمان فاعليتها

توفير سياسة الجودة والسلامة والصحة المهنية والبيئة لجميع الأطراف المعنية

تحقيقاً لهذه الغاية، نحن ملتزمون بالتشاور ومشاركة العمال وممثليهم، في قضايا السلامة والصحة المهنية والبيئة

تطلب الإدارة العليا لشركة **سوليرا** من جميع الموظفين تطبيق نظام إدارة الجودة والسلامة والصحة المهنية والبيئة في جميع الأنشطة بالإضافة إلى تطوير الأداء الجيد والتحسين المستمر للنظام ووضع رضا العملاء الكامل في الاعتبار وبذل كل جهد لتحقيق أهداف شركة **سوليرا**

اعتماد،



م/ محمد عبد الغفار  
المدير التنفيذي

Document control stamp

**SOLERA**  
**CONTROLLED**  
**GOPY**

This copy is controlled document &  
not for copy





# SOLERA QHSE policy

WF-P-01

Issue/Update: 01/01

Issue date: 01/04/2021

Update date: 01/01/2022

**SOLERA** is a company has a wide experience in the field of: engineering, procurement and construction of electromechanical, infrastructure, light current and renewable energy services. It undertakes to develop and deliver high quality services, in accordance with the following strategic directions:

- 1- Complying with all applicable legal and regulation requirements; also, International and Local Standards Requirement.
- 2- Maintaining and continually improving the effectiveness of QHSE management system.

To reach these goals, the company pursued a scientific approach through implementing the QHSE Management Systems consistent with the requirements of standards specifications **ISO 9001:2015, ISO 14001:2015 & ISO 45001:2018** in terms of coordinating work, raising efficiency, the provision of human and technical resources, and training systems necessary to achieve the development and continuous improvement of the service quality, safety and environment.

The company developed targets to measure the processes effectiveness of QHSE to be reviewed and updated annually with the Policy to ensure the professionalism of the operations implementation for customers as a result of accurate and long experience of the company.

Creating a suitable environment for the development and achievement of QHSE objectives according to the context of the organization and its strategic direction.

The company is committed to follow the QHSE procedures for employees, suppliers and customers. It is also committed to legislation and laws of the HSE, secure the means of HSE for all activities of the company, prevention of pollution and prevention of illness, injury, accidents and fatality and illumination of hazards to be reviewed periodically to create a healthy and secure working environment for the company workers.

It is also committed to consultation and participation of workers in OH&S issues.

So, **SOLERA's** top management asks all employees to apply the QHSE Management System in all activities as well as to develop good performance and continual improvement of QHSE and put the full customer satisfaction in mind and make every effort to achieve **SOLERA** objectives.

**Approved by:**

Eng. Mohamed Abdelghaffar  
CEO

Document control stamp

**SOLERA  
CONTROLLED  
COPY**

**This copy is controlled document &  
not for copy**